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Geachte burgemeester en leden van de gemeenteraad, 

 

Heel graag willen wij, namens meerdere inwoners van Huizen, onze grote zorg uiten over het volgende. 

 

Sinds een paar weken liggen er 2 uitermate smerige en verwaarloosde boten bij de pier, waar dagelijks veel 

mensen langs lopen. Wandelend met hun hond, alleen, of fietsend, zijn ze op weg naar de bankjes bij de pier om 

daar te genieten van het prachtige uitzicht over het Gooimeer en te genieten van de inkomende en uitgaande 

boten.  

 

Graag roepen wij de hulp van de gemeente en/of Rijkswaterstaat in. We hebben nl. begrepen dat dit stukje water 

onder verantwoordelijkheid valt van Rijkswaterstaat en ook dat de gemeente Huizen nu het probleem heeft 

’verplaatst’ richting hen.  

 

Waarom roepen wij uw dringende hulp in? 

- De bewoners van deze 2 boten poepen rondom de 2 boten in de struiken en langs de pier. 

- De ontlasting van deze mensen wordt helaas gegeten door de honden die hier wandelen met hun baasjes. 

- Er zijn, voor zover wij weten, al 5 honden ernstig ziek geworden van deze ontlasting omdat hier drugsresten in 

blijken te zitten. Ook onze eigen hond is behoorlijk ziek geworden van het eten van ontlasting rondom de 

struiken bij deze boten.  

Ontlasting van een doodzieke hond is onderzocht door het veeartsen instituut in Utrecht en daaruit kwam dus 

naar voren dat er restanten van drugs in zitten. 

- Er wordt in deze boten in (soft)drugs gehandeld en er is hier tegenwoordig dus regelmatig scooter verkeer. 

Twee jongens op een scooter die hier een zakje drugs kwamen kopen, hebben een dame bedreigd die een 

opmerking maakte tegen deze jongens over het gepaste afstand moeten houden van 1,5 m. 

- Doordat er door de bewoner van de oranjeboot allerlei bijna dode kerstboompjes etc etc is neergezet is de 

doorgang veel beperkter dan voorheen en dat klopt natuurlijk niet. 

- We hebben inmiddels meerdere mensen gesproken die nu niet meer hier durven lopen, omdat ze zich niet meer 

veilig voelen hier. Juist ook voor de oudere mensen onder ons heel jammer, want die worden nu gedwongen 

ergens anders te gaan lopen/zitten, terwijl ze zo dol zijn op dit prachtige plekje.  

 

Het kan, in onze optiek, niet de bedoeling zijn dat door het verplaatsen van dit probleem van de Gemeentehaven 

van Huizen naar het water van Rijkswaterstaat, de inwoners en honden van Huizen hier nu zoveel last van 

hebben. Deze boten horen hier gewoon niet te liggen en ze zorgen voor ongelooflijk veel overlast en onnodig 

dierenleed. 

 

Tijdelijke oplossing: 

Verplaats de boten naar de grote zwarte boot iets verderop en leg ze hier langszij. En sommeer de bewoners van 

deze boten om hun ontlasting in een emmer op te vangen en dan te lozen in het water ipv op het land zodat de 

honden niet meer in de verleiding zullen komen om hiervan  te eten. Menig rioolbuis komt immers ook uit in het 

meer en er wordt ook genoeg ’geloosd’ door op het meer varende boten. Het water is schoon genoeg. 

 

Wij hopen dat de gemeente Huizen heel snel de verantwoordelijkheid neemt en een passende oplossing zoekt 

voor het bovenstaande verhaal. Het zou jammer zijn, als er door teleurgestelde inwoners voor eigen rechter 

gespeeld zou kunnen gaan worden (die geluiden hebben we ook al opgevangen). Meerdere mensen zijn nl. al op 

flinke kosten gejaagd door een spoedbezoek aan de dierenarts. 

Men is dit softe gedoogbeleid echt spuugzat en de zomer moet nog komen, een zomer waarin er wellicht meer 

inwoners van Huizen thuis zullen blijven en daardoor ook van deze openbare ruimte gebruik zouden willen 

maken.  

 

Dank alvast voor uw luisterend oor en medewerking om hier wat aan te doen. 

 

Met hartelijke groet, 

 

Inge-Lore Smit Sibinga en Evelien de Kroon  

 


